
 
 

 
Valtuustoaloite avoimesta ostolaskudatasta 
  
KVALT § 47    
46/00.01.06/2024    
 

Valtuutettu Sami Oja jätti perussuomalaisten valtuustoryhmän 
puolesta kaupunginvaltuustolle 27.5.2024 valtuustoaloitteen 
ostolaskudatan avaamisesta kuntalaisille avoimuuden edistämiseksi. 
Valtuustoaloitteessa esitetään, että ”Ostolaskudatan avaaminen on 
kunnille ja kuntayhtymille vapaaehtoista, eli laista tulevaa 
velvoitetta siihen ei ole. Datan avaaminen voi olla kuitenkin 
hyödyllistä ja edistää kunnan avoimuutta ja vahvistaa siten 
demokratiaa sekä tukea kunnan kustannustietoista toimintatapaa.” 
 
Valtuustoaloite on liitteenä. 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen 
kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 
 
 


